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REFERAT 
 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Punkt 3. Status P-Avisen 

Pensionistavisen er blevet distribueret. Det er kun aktivitetscentrene, der endnu ikke er blevet 

leveret til på grund af Corona nedlukning.  

 

Grethe har fået henvendelse om, at flere af beboerne ved I.P. Schmidt ikke har fået leveret avisen. 

Derudover har hun fået et par øvrige henvendelser vedr. manglende levering.  

 

Deadline for materiale til næste nummer er 5. august. Mona sender en mail ud internt i Kommunen 

og minder om muligheden for at få artikel i avisen. 

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Finn takkede for opmærksomheden ved hans 85års fødselsdag. 

 

Aksel har ikke noget at berette fra Regionsældrerådet, da alt har været lukket ned på grund af 

Corona. 

 

I Biblioteksbrugerråd har der heller ikke været møder i foråret grundet Corona nedlukning. Næste 

møder er planlagt til efter sommerferie, og de skal også på udflugt til Vejle til september. 

 

Birte spurgte til beslutningen bag, at Cafeen på Taulhøj og IP. Schmidt forbliver lukket indtil 

videre. Mona redegjorde for tankerne bag. Der er møde i næste uge, hvor åbning af cafeen på IP 

Schmidt og genåbning af Seniorhuset skal drøftes i et lille udvalg bestående af Inger Kongsted, 

Mary Larsen, Flemming Larsen, Grethe Rasmussen, Sussie Enghøj Bruun og Birgitte Sachmann, 

sygeplejerske. 

 



Olaf spurgte til om opstarten med Sundplejen er gået efter planen. Umiddelbart har der ikke været 

noget usædvanlig. Det blev opfordret til, at man kontakter Hanne Rasmussen ved problemer, eller 

får evt. klager til at henvende sig til Sundplejen. 

 

Punkt 5. Fremlæggelse af regnskab for Seniorrådet v/Jørgen Munk Hansen 

Jørgen gennemgik regnskabet for Seniorrådet og Pensionistavisen. 

 

Vedr. regnskabet for Pensionistavisen, så fremgår det af regnskabet, at udgifterne til udgivelse er 

stigende, hvilket har resulteret, at der er blevet tæret på egenkapitalen de sidste par år, og at 

egenkapitalen vil være opbrugt om et år til halvanden. 

 

Seniorrådet tager budget til Pensionistavisen, Seniorrådet og Seniorrådsvalget med til fællesmødet 

med Senior og Handicapudvalget den 3. august. 

 

Meget flot arbejde af Jørgen. Regnskaberne blev godkendt. 

 

Punkt 6. Orientering – Valg til Seniorrådet 

Flemming orienterede om status på Seniorrådsvalget. Referat fra 1. møde i valgbestyrelsen sendes 

som orientering til Seniorrådet. 

 

Det var planlagt, at AD Media Danmark skulle have deltaget på Seniorrådsmødet i marts, hvor 

Seniorrådet skulle have hørt om muligheden for at få udarbejdet materiale om Seniorrådet. 

Materialet kunne bruges som markedsføring i forhold til Seniorrådsvalget. Men mødet blev aflyst 

på grund af Corona. Derfor drøftede Seniorrådet, om man stadig skulle arbejde videre med AD 

Media, eller om vi nu var kommet så langt hen på året, at det ikke længere gav mening. Seniorrådet 

besluttede ikke at gå videre i denne omgang. 

 

Punkt 7. Møde mellem Senior og Handicapudvalget og Seniorrådet den 3. august 

Punkt 7.1 Ekstraordinær Seniorrådsmøde 27. juli kl. 10.00 – 12.00 i mødelokale 620, 

Rådhuset 

Der indkaldes til ekstraordinær Seniorrådsmøde den 27. juli, hvor der skal vælges emner, som skal 

drøftes med Senior og Handicapudvalget den 3. august.  

Seniorrådet må gerne sende emner til Flemming inden mødet den 27. juli, så vil han lave et samlet 

oplæg til mødet den 27. juli.  



Jørgen har ikke mulighed for at deltage på mødet den 27. juli, men sender evt. emner til Flemming. 

 

Punkt 8. Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 8.1 Orientering v/Jan Kargo 

Mona orienterede om ventelisten, og Seniorrådet tog den til efterretning og udtrykte, at der stadig er 

behov for flere pladser. 

 

Punkt 9. Senere indkomne sager 

Ingen 

 

Punkt 10. Eventuelt 

Ingenting 

 

Punkt 11. Afsked med Mona og god sommerferie 

Flemming holdt på Seniorrådet vegne en fin tale for Mona, hvor han takkede for fantastisk 

samarbejde igennem de sidste knap 10 år og ønskede held og lykke fremover. 

 

Derefter gik Seniorrådet på sommerferie efter en dejlig frokost. 


